
PROTOKÓŁ NR IX / 07 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła się w dniu 30 maja 

2007r. w godzinach od 15.15 do 20.30 
 ************************************************** ********** 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 
Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Malczyk o godzinie 15.15 otworzył sesję 
po powitaniu radnych i zaproszonych gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 15-tu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał. 
 
Ad. 2  

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
5. Bezpieczeństwo w Gminie Ornontowice. 
6. Sprawdzenie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między 

sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) opłat za świadczenia gminnego przedszkola publicznego w Ornontowicach, 
b) przyjęcie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ornontowice, 
c) zmiany budŜetu gminy na rok 2007, 
d) udzielenie dotacji celowej na pomoc finansową przez Gminę Ornontowice dla 

Starostwa Powiatowego w Mikołowie, 
e) określenie rodzajów, warunków i sposobów przyznawania świadczeń w ramach 

pomocy zdrowotnej oraz nauczycielom emerytom i rencistom szkół i placówek 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ornontowice, 

f) przystąpienie do porozumienia między gminnego pod nazwą: ”Regionalny Obszar 
Rekreacyjno – Turystyczny - ścieŜki rowerowe drogą do rozwoju turystyki aktywnej  
w Subregionie Centralnym”. 

10. Sprawy bieŜące. 
11. Interpelacje radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Pan Stanisław Malczyk zapytał radnych, czy akceptują porządek  

w treści, która została odczytana. Z uwagi na brak pytań i uwag do porządku po 
przeprowadzeniu głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3  

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 4 

Odpowiedzi na interpelacje radnego Eugeniusza Kaczora w sprawie przystąpienia do 
przebudowy ul. Leśnej celem wyodrębnienia chodnika oraz doprowadzenia do zmniejszenia 
natęŜenia ruchu samochodowego na tej ulicy udzieliła Kierownik Wydziału Inwestycji  
w tutejszym Urzędzie Pani Beata Drobny. Poinformowała, iŜ mając na uwadze poprawę 



bezpieczeństwa ruchu kołowego, jak i pieszego na terenie Gminy Ornontowice w II połowie 
bieŜącego roku przystąpimy do opracowania koncepcji modernizacji ulicy Leśnej. Koncepcja ta 
pozwoli określić wysokość niezbędnych środków finansowych, które zostaną wprowadzone do 
projektu budŜetu Gminy Ornontowice na rok 2008. 

Udzielona odpowiedź była zadawalająca zdaniem Pana Radnego Eugeniusza Kaczora. 
 
Ad. 5 

Ten punkt posiedzenia sesji Rady Gminy Ornontowice został poświęcony na 
omówienie bezpieczeństwa w Gminie Ornontowice. Przewodniczący rady Gminy Pan 
Stanisław Malczyk oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rozwoju, Infrastruktury i Porządku 
Publicznego, Tadeuszowi Zientek. 

Na wstępie przewodniczący w/w Komisji powitał zaproszonych gości na dzisiejszym 
posiedzeniu Rady Gminy Onontowice, wprowadził w tematykę bezpieczeństwa na terenie 
Gminy Ornontowice. Podczas omawiania tego punktu sesji Rady Gminy dotyczącego 
bezpieczeństwa w Gminie Ornontowice kolejno zabrali głos: 

 
Pani Irena Morhardt-Wiater Inspektor ds. obrony cywilnej na terenie Gminy 

Ornontowice, która to poinformowała wszystkich obecnych o działaniach obrony cywilnej na 
terenie Gminy Ornontowice. Udzieliła informacji o: 

� opracowywanych planach obronnych, 
� sposobach działania oraz konieczności opracowywania planów obronnych przykładem 

omówionym był plan działania w sytuacjach zagroŜenia pandemią ptasiej grypy), 
� organizacji dwa razy w roku szkolenia z zakresu obrony cywilnej. 
 
Pan radny Zientek poprosił o omówienie sytuacji przepływu informacji pomiędzy Gminą 

Ornontowice, a Powiatowym Centrum Zarządzania Kryzysowego w Mikołowie, oraz 
Wydziałem Zarządzania Kryzysowego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach. 

  
Pani Inspektor Morhardt - Wiater poinformowała, iŜ jej zdaniem oceniając długoletnią 

współpracę z wcześniej wymienionymi jednostkami zajmującymi się zarządzaniem 
kryzysowym, współpraca jest oceniana jako bardzo dobra i wystarczająca. 

 
Radny Zientek poprosił o zabranie głosu przez Prezesa Ochotniczej StraŜy PoŜarnej 

Pana Sławomira Bijaka. 
Pan Sławomir Bijak poinformował szczegółowo o: 

� sposobach działania Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Ornotowicach, 
� obchodach jubileuszu 80-lecia OSP w Ornontowicach, 
� strukturach StraŜy PoŜarnej w Powiecie Mikołowskim, 
� sposobach szkolenia z zakresu udzielania pierwszej pomocy przed medycznej dla 

poszkodowanych przez przedstawicieli OSP, 
� odpowiedzialności za działania OSP w Ornontowicach, 
� współorganizowaniu międzynarodowego obozu dla przedstawicieli OSP Ornontowice 

oraz niemieckich straŜaków. 
� wyposaŜeniu Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Ornontowicach, 
� kłopotach z obłoŜeniem kierowcy z uprawnieniami na wozy straŜackie, 
� konieczności doposaŜenia straŜaków w niezbędny atestowany sprzęt oraz obuwie  

i ubrania ochronne, 
� przeprowadzonych dotychczasowych remontach w budynku OSP Ornontowice, 
� dalszych koniecznych remontach tj. planowanym remoncie dachu na budynku OSP  
      w Ornontowicach. 
  

Radny Mozgalik poprosił o podanie statystyki ilości wypadków (poŜarów) na terenie 
Gminy Ornontowice w ciągu 2007 roku. Pan Bijak udzielił informacji w bieŜącym roku takich 
wypadków odnotowano 26. 



Pan Zientek poprosił równieŜ o przedstawienie dodatkowej informacji w sprawie oceny 
współpracy z innymi jednostkami Ochotniczej StraŜy PoŜarnej działającymi na terenie Powiatu 
Mikołowskiego oraz Zawodowej StraŜy PoŜarnej w Mikołowie. Pan Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy Ornontowice poinformował, iŜ współpraca ta jest zadawalająca nie ma z tym większych 
kłopotów. 

 
Kolejno radny Zientek poprosił o zabranie głosu przez Komendanta Policji w Orzeszu Pana ... 
(fragment wycięty w związku z ochroną danych osobowych). 

Komendant zreferował pokrótce, przygotowane szczegółowe sprawozdanie  
z działania Policji na terenie Gminy Ornontowice: 

� statystykę przestępczości odnotowaną na terenie Gminy Ornontowice, 
� rodzaje przestępstw, 
� konieczność załoŜenia „Niebieskiej Karty” dla 6 rodzin mieszkających na terenie 

Gminy Ornontowice, 
� zwiększenia wykrywalności przestępstw na tym terenie (60%), 
� sposobach współpracy z Sądem Rejonowym w Mikołowie, Prokuraturą oraz sąsiednimi 

placówkami Policji na terenie Powiatu Mikołowskiego, 
� ponadto przedstawił zmiany w organizacji Policji – uruchomienie z dniem 04 czerwca 

2007r. 
� utworzenie nowego stanowiska tj. Kierownika Rewiru Powiatowego w Orzeszu  
      z siedzibą w Ornontowicach, 
� wprowadzono patrole Policyjne na ulicach Ornontowic złoŜone z przedstawicieli Policji 

w Orzeszu oraz kursantów z Katowickiej Szkoły Policji, 
� omówił Powiatowy Program Bezpieczeństwa realizowany w 2007 roku przez Powiat 

Mikołowski.  
 

Dodatkowej informacji udzielił przedstawiciel Policji z Mikołowa Pan .................  
 
Radny Nowak zapytał, jak wygląda kontrola stanu technicznego autobusów 

przewoŜących dzieci i młodzieŜ naszych placówek oświatowych na „zielone szkoły” oraz inne 
imprezy poza Ornontowice ?  

 
Komendant zapewnił, iŜ w momencie podejrzenia o jakiekolwiek nieprawidłowości, 

czy wątpliwości, co do stanu technicznego pojazdów przewoŜących dzieci i młodzieŜ 
natychmiast są podejmowane kontrole oraz interwencje w tych sprawach. 

 
Radny Kotyczka zapytał o moŜliwość zainstalowania (radaru) sprzętu kontrolnego 

mierzącego prędkość samochodów jeŜdŜących po drogach Ornontowic. 
 
Komendant ............ poinformował, iŜ w najbliŜszych dniach miejsca kontroli radarowej 

w Ornotowicach zostaną zmienione.  
 
Radny Pan Spyra zapytał, czy były zgłoszenia w 2007r. w sprawie handlu narkotykami 

na terenie Ornontowic?  
 
Komendant ........ poinformował, iŜ istotnie były takie 2 zgłoszenia.  
 
Dodatkowej Wójt Gminy Ornontowice Pan Kazimierz Adamczyk nadmienił, 

iŜ obecna sytuacja bezpieczeństwa w Gminie Ornontowice jest dobrze oceniana, gdyŜ duŜe 
środki finansowe zostają przekazane corocznie z budŜetu Gminy Ornontowice na tą działalność. 

Podsumowując wypowiedź przedmówców Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 
Malczyk powiedział, iŜ w kampaniach wyborczych wiele osób mówiło  
o konieczności podjęcia i zwiększenia działań w kierunku poprawy bezpieczeństwa  
w Ornotowicach, efekty są juŜ widoczne. NaleŜy jeszcze zdaniem Przewodniczące Rady Gminy 



Ornontowice zadbać o zmniejszenie prędkości samochodów oraz konieczność instalacji 
sygnalizacji świetlnej na skrzyŜowaniu ul. Zwycięstwa i ul. Chudowskiej w Ornontowicach.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ornontowice Pan Sławomir Bijak z uwagi na inne 

waŜne sprawy poinformował, Ŝe nie będzie uczestniczył w dalszych obradach Rady Gminy 
Ornontowice. 

 Z uwagi na brak pytań, co do spraw bezpieczeństwa w Gminie Ornontowice 
przystąpiono do omówienia pkt kolejnego dzisiejszego porządku obrad.  
 
Ad. 6 

Sprawdzenie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
W tym punkcie sesji Przewodniczący Rady Gminy Ornontowice Pan Stanisław 

Malczyk oddał kolejno głos Przewodniczącym Komisji Rady Gminy Ornontowice  
w następującej kolejności: 

� Komisja Rewizyjna - protokół odczytał Przewodniczący Kaczor Eugeniusz, 
� Komisja Rolnictwa - protokół odczytała Janina Kozioł, 
� Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych - protokół odczytał Przewodniczący Ryszard 

Milanowski, 
� Komisja Mienia i BudŜetu - odczytał Przewodniczący Arkadiusz Nowak, 
� Komisja Oświaty, Kultury i Sportu - protokół odczytał Przewodniczący Spyra,  
� Komisja Ochrony Środowiska - protokół odczytał Przewodniczący Szołtysek Piotr, 
� Komisja Rozwoju Infrastruktury - protokół odczytał Pan Zientek, 

 
Do przedstawionych protokołów Radni nie wnieśli uwag. 
 
Ad.7 

Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i prac Zespołu 
Kierującego Urzędu Gminy między sesjami, a jej streść stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 8 

 Pani Skarbnik Celina Nowak przedstawiła sytuację finansową Gminy Ornontowice. 
Brak dodatkowych pytań do omówionej sytuacji załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 9 

W kolejnym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 

a) w sprawie: opłat za świadczenia gminnego przedszkola publicznego  
w Ornontowicach, projekt przygotowanej uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Stanisław Malczyk, następnie otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem: 

 
Radny Szołtysek zapytał o zastosowaną nazwę w projekcie uchwały tj.: Przedszkole, a nie 

Zespół Szkolno-Przedszkolny. 
 
Wyczerpującej odpowiedzi w tej sprawie udzielił radca Prawny Pan mgr Stanisław 

Cichecki. Z uwagi na brak dalszych pytań przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr IX/57/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: opłat za świadczenia gminnego 
przedszkola publicznego w Ornontowicach, na stan aktualny 14 radnych, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 
b) w sprawie przyjęcie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Ornontowice. Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Malczyk, 
po czym otworzył dyskusję: 

 



Pan Radca Cichecki poinformował, iŜ w tym projekcie zostały ujęte wszystkie sugestie  
i zalecenia formalne w trakcie uzgodnień z nadzorem prawnym Śląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Katowicach. To ostateczna wersja projektu przedłoŜona na dzisiejszej sesji 
Rady Gminy Ornontowice. 

 
Pan Milanowski powrócił do kwestii egzekwowania zapisu § 6 Regulaminu. 
 
Radny Kotyczka poinformował, iŜ jest dokonana zmiana zapisu w sprawie określenia, kto 

jest osoba niepełnosprawną z psem.  
 

Ostatecznie wszyscy stwierdzili, Ŝe zapis § 6 Regulaminu jest prawidłowy. Z uwagi na brak 
dalszych pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił  
o przystąpienie do głosowania. 

 
Uchwała Nr IX/58/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Ornontowic została przyjęta jednogłośnie tj. 14 głosami 
za załącznik nr 7 do protokołu. 

 
c) w sprawie: zmiany budŜetu gminy na rok 2007. 

Projekt Uchwały odczytała i szczegółowo omówiła Pani Skarbnik Celina Nowak. Po 
krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania.   
 
Uchwała Nr IX/59/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian budŜetu gminy na rok 2007 
została poddana głosowaniu. Uchwała ta została przyjęta 14 głosami za załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
d) w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową przez Gminę Ornontowice 
dla Starostwa Powiatowego w Mikołowie. 
 

Projekt tej uchwały odczytał Przewodniczący Pan Stanisław Malczyk. 
W trakcie dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały Radny Kotyczka zapytał czy 

jest konieczność dofinansowania do Szkół Powiatowych. 
Po krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania.  
 

Uchwała Nr IX/60/2007 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: udzielenia dotacji celowej na 
pomoc finansową przez Gminę Ornontowice dla Starostwa Powiatowego w Mikołowie została 
poddana głosowaniu. Uchwała została przyjęta jednogłośnie załącznik nr 9 do protokołu. 
 
e) w sprawie określenia rodzajów, warunków i sposobów przyznawania świadczeń  
w ramach pomocy zdrowotnej oraz nauczycielom emerytom i rencistom szkół  
i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ornontowice. 

 
Projekt został odczytany przez Przewodniczącego Pana Stanisława Malczyka. 
 
Radny Nowak zapytał, dlaczego mamy podejmować taka uchwałę, kto ja nam narzuca? 
Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Pan Stanisław Cichecki - powołując się na zapisy  

w Karcie Nauczycielskiej oraz związki zawodowe nauczycieli upominają się o taka uchwałę. 
 
Pani radna Janina Kozioł zapytała o zapis dotyczący „odpłatność po leczeniu 

szpitalnym” prosiła o wyjaśnienie, o jaki okres leczenia szpitalnego chodzi? Czy ten zapis nie 
naleŜy dopracować?   

 
Radca Cichecki udzielił informacji, Ŝe w obecnym zapisie naleŜy interpretować, Ŝe 

chodzi o kaŜde leczenie po szpitalne. Ze względu na brak dalszych pytań przystąpiono do 
głosowania.  



 
Uchwała Nr IX/61/2007 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: określenia rodzajów, warunków 
 i sposobów przyznawania świadczeń w ramach pomocy zdrowotnej oraz nauczycielom 
emerytom i rencistom szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Ornontowice została przegłosowana z wynikiem 13 za, 1 osoba się wstrzymała załącznik 
nr 10 do protokołu. 

 
g) w sprawie: przystąpienia do porozumienia między gminnego pod nazwą: ”Regionalny 
Obszar Rekreacyjno -Turystyczny - ścieŜki rowerowe drogą do rozwoju turystyki 
aktywnej w Subregionie Centralnym”. 

 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Stanisław Malczyk, dodatkowych 

szczegółowych informacji udzieliła Aleksandra Malczyk Kierownik Wydziału Promocji  
i Pozyskiwania Funduszy Urzędu Gminy Ornontowice. 
 
Uchwała Nr IX/62/2007 Rady Gminy Ornontowice  została poddana głosowaniu oraz przyjęta 
jednogłośnie 14 głosami za załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 10 
 
W sprawach bieŜących Rada dyskutowała nad kolejnymi projektami uchwał: 
 
a) w sprawie powołania zespołu do przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu 
Rejonowego w Mikołowie i Sądu Okr ęgowego w Katowicach na kadencję 2008-2011. 

Pan Radca Stanisław Cichecki udzielił szczegółowej informacji  
o konieczności wyborów zespołu do przeprowadzenia wyborów ławników. Poinformował, iŜ 
przedstawicielem do składu zespołu moŜe być dowolna osoba nie ma wymogu, co do radnych. 

 
Propozycja zespołu to: 2 radnych 2 pozostałych przedstawicieli. 

Po krótkiej dyskusji zaproponowano następujący skład:  
� P. Cichecki Stanisław – Przewodniczący Komisji 
� P. Skrzypczyk Iwona, 
� P. Jaskółka Jan, 
� P. Kozioł Janina. 

Kolejno przystąpiono do głosowania nad przyjęciem takiego składu zespołu do spraw 
przeprowadzenia wyborów ławników.  
 
Uchwała Nr IX/63/07Rady Gminy Ornontowice w sprawie: powołania zespołu do 
przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Mikołowie i Sądu 
Okr ęgowego w Katowicach na kadencję 2008-2011 została przyjęta 14 głosami za - czyli 
jednogłośnie załącznik nr 12 do protokołu. 
 
b) w sprawie: wyraŜenia zgody na uŜycie herbu Gminy Ornontowice. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Ornontowice. 
Dodatkowej informacji i wyjaśnień udzieliła Pani Sekretarz Joanna Jeleń w sprawie błędu 
pisarskiego zaistniałego w § 2 przygotowanego projektu uchwały. Po krótkiej dyskusji 
przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała Nr IX/64/07 Rady Gminy Ornotowice w sprawie: wyraŜenia zgody na uŜycie herbu 
Gminy Ornontowice została przyjęta jednogłośnie 14 głosami za załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
c) w sprawie: zmiany w uchwale Rady Gminy o zaciągnięciu w 2007r. kredytu w kwocie 
1 900 000 zł na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetowego. 
 



 
Przedmiotowy projekt uchwały omówiony został przez Wójta Gminy – Pana 

Kazimierza Adamczyka oraz Skarbnika Gminy Ornontowice – Panią Celinę Nowak. Pani 
Skarbnik przedstawiła przygotowany projekt uchwały poinformowała, Ŝe projekt przygotowany 
został na wniosek Wójta Gminy po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji BudŜetu i Mienia.  
 

Radca prawny Pan Stanisław Cichecki zaproponował wprowadzenie zmiany 
do przygotowanego projektu uchwały. Zmiana ta polega na: - zmianie nazwy uchwały „w 
sprawie: zmiany w uchwale Rady Gminy o zaciągnięciu w 2007 roku kredytu  
w kwocie 1 900 000 zł. na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetowego”. 
 

Po omówieniu poszczególnych paragrafów, w związku z brakiem innych uwag, 
Przewodniczący Rady odczytał niniejszy projekt z uwzględnieniem naniesionej zmiany w 
nazwie uchwały oraz przystąpiono do głosowania w wyniku czego: 
 
Uchwała Nr IX/65/07 Rady Gminy Ornontowice z dnia 30 maja 2007r.  
w sprawie: ZMIANY W UCHWLE RADY GMINY O ZACIĄGNIĘCIU W 2007 ROKU 
KREDYTU W KWOCIE: 1 900 000 ZŁ NA SFINANSOWANIE PPLLAANNOOWWAANNEEGGOO  
DDEEFFII CCYYTTUU  BBUUDDśśEETTOOWWEEGGOO  na aktualny stan 14 radnych (1 nieobecny 
usprawiedliwiony) na ustawowy stan 15 radnych, została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
„za”.   

 
Dodatkowo Pan Wójt Kazimierz Adamczyk zaproponował, aby powołać nowy aktualny 

czteroosobowy skład Rady Programowej Gminnego Domu Kultury  
i Biblioteki w Ornontowicach. W skład Rady Programowej zaproponowano 2 radnych tj. Pana 
Zientka i Pana Spyrę.   

Zaproponowany skład Rady został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ponadto, w krótkiej dyskusji wytypowano 1 przedstawiciela Rady Gminy Ornontowice 

w osobie Pana Mozgalika do Kapituły przyznawania Statuetek „Ornontowickie Bzy.”  
Kandydatura Pana Mozgalika została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 11 

W trakcie omawiania punktu 11 porządku sesji Rady Gminy Ornontowice dotyczącego 
interpelacji radnych głos zabrał Pan Kaczor. W swej wypowiedzi powrócił do wcześniej 
poruszanej kwestii ograniczenia ruchu samochodów na ulicy Leśnej. Pan Kaczor przedstawił 
nową wersję ograniczenia ruchu samochodów tzn. postawienia zakazu ruchu innych 
samochodów za wyjątkiem dojazdu do posesji. 

 
Kolejno głos zabrał Pan Wójt Kazimierz Adamczyk poinformował, iŜ taki znak zakazu 

moŜna zastosować jednak trudno będzie wyegzekwować przestrzeganie zakazu. Pan Wójt 
zaproponował, aby nie ograniczać ilości samochodów przejeŜdŜających ul. Leśną,  
a doprowadzić do ograniczenia prędkości jazdy samochodów na ul. Leśnej. Sposobem moŜe 
być montaŜ progów spowolniających jazdę pojazdów. Pan Kaczor poinformował, Ŝe jeszcze 
przedyskutuje ten nowy pomysł. 
 
Ad. 12 

W wolnych wnioskach i głosach radny Jaskółka zapytał o wcześniej poruszaną sprawę, 
a dotycząca ul. Granicznej w Ornontowicach.  

 
W odpowiedzi Pan Wójt zapewnił, iŜ sprawa będzie załatwiona w terminie 

późniejszym.  
 



Radny Jaskółka poruszył jeszcze sprawę moŜliwości budowy zadaszenia  
i zorganizowania miejsca na spotkania mieszkańców pozwalające na bezpieczne organizowanie 
ognisk podczas spotkań w gronie znajomych. 

 
Pan Wójt poinformował, Ŝe moŜna zorganizować takie miejsca na terenie Gminy 

Ornontowice, jednak wcześniej naleŜy nadzorowanie tych miejsc przed wandalami. 
 
Kolejna sprawa poruszona przez Pana Jaskółkę to organizacja nowych  

i wyposaŜenie obecnych placów zabaw dla dzieci na terenie Ornontowic. Zdaniem Pana 
Jaskółki te istniejące obiekty są bardzo ubogie i zdewastowane.  

 
Wójt poinformował, Ŝe dobrze jest mówić o organizowaniu nowych placów zabaw i 

doposaŜeniu. Sprawa placów zabaw jest bardzo zbliŜona do miejsc na ogniska. MoŜna wszystko 
zrobić, jednak, co z nadzorowaniem tych obiektów przed wandalami. Pan Wójt zapewnił, iŜ 
dokona wizytacji w terenie na placach zabaw, oceni obecny stan. A szczegółowej informacji  
o rozwiązaniu, tego problemu przedstawi radnym na kolejnych posiedzeniach Rady Gminy. 

 
Pan Zientek porosił o rozwiązanie w sprawie rozbiórki budynku kotłowni. Propozycja 

Pana Zientka to zawiadomienie Nadzoru Budowlanego z uwagi na zagroŜenie dla 
przebywającej tam młodzieŜy. 

 
 Pan Wójt poinformował, Ŝe w najbliŜszych dniach pracownicy Urzędu Gminy 

Ornontowice zajmą się i tą sprawą. 
 
Radny Kotyczka zapytał, jak wygląda organizacja wywozu odpadów 

wielkogabarytowych z posesji mieszkańców Gminy Ornontowice? Czy są opracowane grafiki 
takich akcji?  

W najbliŜszych dniach będzie zorganizowane spotkanie z przedstawicielami firm 
zajmującymi się odbiorem odpadów komunalnych z terenu Ornontowic, a sprawa odpadów 
wielkogabarytowych będzie tam teŜ poruszona zapewnił Wójt Gminy Kazimierz Adamczyk.  

 
Radny Machulik zapytał o czyszczeniu ulic powiatowych na terenie gminy 

Ornontowice np. ul. Zamkowa jest bardzo zabrudzona.  
 
Pan Wójt zapewnił, iŜ w ramach prac naszej brygady będziemy sukcesywnie sprzątać 

wszystkie ulice w Ornontowicach. 
 
Pan Zientek oraz Pan Malczyk zwrócili uwagę na konieczność ograniczenia prędkości 

samochodów poruszających się ulica Zwycięstwa. W najbliŜszych dniach jest przewidziane 
spotkanie z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, tam teŜ zostanie poruszona przedmiotowa 
sprawa. 

 
Pan Wójt Kazimierz Adamczyk zaprosił i zachęcił radnych do udziału  

w najbliŜszych dniach (14-16 czerwca 2007r.) w warsztatach poświęconych opracowaniu 
strategii rozwoju Gminy.  

 
Pan Wójt omówił konieczność wyznaczenia terminu wręczenia Statuetek „Bzy 

Ornontowickie”, propozycja to czerwcowa sesja lub obchody „Dni Ornontowic”. Zdecydowano 
wspólnie, Ŝe będzie to dzień czerwcowej sesji rady Gminy Ornontowice. 

 
Jako ostatni głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Ornontowice Pan Stanisław 

Malczyk, który przypomniał radnym o: 
� zaproszeniu dla radnych na wyjazdowe spotkanie w dniach 16 i 17 czerwca 2007r. do 

Starego Sącza na dni spotkań samorządowców. 
� zachęcił do uczestnictwa w organizowanym na terenie Ornontowic Sportowym  



             Turnieju Miast i Gmin,  
� kolejna sesja Rady Gminy Ornontowice jest zaplanowana na dzień 20 czerwca 2007r.  

   
Ad. 13 

W związku z wyczerpaniem tematów porządku obrad Rady Gminy Ornontowice 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Zientkowi za prowadzenie części tematycznej 
sesji poświęconej bezpieczeństwu w Gminie Ornontowice, a następnie 
o godzinie 20.30 zakończył sesję Rady Gminy Ornontowice. 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
Protokołowała:  
GraŜyna Maria Zawierta 

 


